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Over tijdelijke verruiming vrijheden horeca

Door raadslid Van Loon is de volgende vraag gesteld:
Is het college bereid om tijdelijk meer vrijheid te bieden aan onze horeca en om mee te 
denken en ruimhartig om te gaan met mogelijke initiatieven vanuit de horeca? Dit om 
de horeca extra kansen te bieden op een goede herstart met als doel om zo snel mogelijk 
weer extra inkomsten te kunnen genereren om zodoende o.a. te stimuleren dat men het 
hoofd boven water kan houden en dat de werkgelegenheid binnen de sector op peil 
gehouden kan worden. 

Reactie
De gemeente heeft, op 13 mei 2020, de horeca belangenvereniging Koninklijke Horeca 
Nederland afdeling Gemert-Bakel, geïnformeerd over de mogelijkheden voor een 
terrasvergunning in het kader van het corona virus. Als gemeente willen we graag, zoveel als 
mogelijk, meewerken aan deze verzoeken. Uitgangspunten hierbij zijn draagvlak in de buurt 
en dat hierbij iedereen de mogelijkheid moet krijgen gebruik te maken van de openbare 
ruimte binnen hetgeen mogelijk is. Denk hierbij aan de verkeersveiligheid, buurtbewoners, 
openingstijden en uitsluitend achtergrondmuziek.


